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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #10
7/2-24, 17:37
å Funq

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Fredrik Carlberg öppnar mötet kl. 17:36.

1.2 Val av mötesordförande

Armin Shafiei nominerar Fredrik Carlberg till mötesordförande. Fredrik god-
tar.

Mötet väljer Fredrik Carlberg till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Fredrik nominerar Andreas Larsson till mötessekreterare. Andreas godtar.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Armin Shafiei
Andrea Söderberg
Nella Siitonen
Yrsa Rós Þórisdóttir

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix
Revisor

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Nella Siitonen

1 Justeras:

Andrea Söderberg
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Andrea nominerar Nella som godtar nomineringen. Nella nominerar sedan
Andrea, som även hon godtar nomineringen.

Mötet väljer Nella Siitonen och Andrea Söderberg till justeringspersoner.

28/2 diskuteras snabbt fram till ett lämpligt justeringsdatum.

Mötet väljer 28/2 till justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Undertecknad börjar med att förklara att om berörda personer som skulle
justera protokoll hade “dragit tummen ur röven“, så hade dessa protokoll gått
att läsa på hemsidan redan. Protokoll från CNS #8 och CNS #9 gås sedan
igenom översiktligt.1

3 Uppdateringar

I vanlig ordning börjar Pooneh med att gå igenom de månadsuppdateringar
som kommit in.

• Källargillet - Har haft en hektisk månad där fixarkväll har anordnats
samt en syjunta inför resan till Åre. Julpynt har tagits ner och Tolvan
har blivit av med en viss moped. Dennis Härås har även klivit på som
Källarmästare och Karlsson2 har klivit av.

• NLG3 - Jobbat hårt för att fixa företag till MTE4, företag har dock
onekligen spelat svåra i år och arbetet har gått trögt. Därav har ock-
så lite stöttning fåtts ifrån styrelsen. I övrigt har även MTE-dagen
planerats.

• JML5 - Har skapat en ny grupp och tagit in nya medlemmar samt
planerat och haft första mötet.

1Båda dessa protokollen går att finna på hemsidan.
2Som fortfarande saknar förnamn.
3Näringslivsgruppen
4MedTech Evening
5Jämlikhet, Mångfald och Likabehandling

Justeras:

Nella Siitonen

2 Justeras:

Andrea Söderberg
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• Idrottsnämnden - Sektionen har blivit medlem i BEFF, som är ett
samarbete mellan några sektioner som bokat KTH-hallen två gånger i
veckan. De har även anordnat poängjakt i Åre.

Enligt tradition påbörjas ett varv kring bordet.

Andreas har sedan senast skrivit en hel drös med protokoll. Annars mår han
bra och har mailat företag angående MTE med liten6 framgång.

Nella påstar att “I’m well“, och att hon har sovit en hel del. Hon får frågan
om hon är frisk, då detta sällan sker, dock verkar hon inte helt hundra på om
hon faktiskt är frisk. I övrigt har hon varit på CNS- och PNS-möten samt
närvarat på middagen med nuvarande och föregående styrelse från Konglig
Elektrosektionen föregående dag.

Andrea mår ännu en gång tipp topp då hon lyckades klara sina tentor. Sedan
senast har hon justerat protokoll, deltagit på JML-gruppens första möte för
det nya året och haft möte med CBHs JML-grupp, som än en gång handlade
mest om doktorander. I övrigt har hon mailat en massa företag med blandad
framgång. Hon har också deltagit på elektromiddagen som var kul tills den
inte var det.7

Pooneh mår bra men är något trött. Hon har gjort en hel del saker sen sist
men avlastade dock månadsuppdateringen på Armin. I allmänhet har hon
jobbat mycket med alumniverksamheten samt anordnat ett PNS-möte. Hon
har också haft budgetsamtal med berörda nämnder.

Yrsa mår bra. Hon har haft fullt upp att återhämta sig från Åre-resa num-
mer 2. Hon har bland annat börjat exjobba och fixat för fullt inför att få
ansvarsfrihet på extra-SM. Hon har också varit med lite på sidan och hjälpt
till i ekonomisituationen som sektionen befinner sig i.

Armin mår bra. Sen senaste har han inte gjort så mycket mer än att skriva en
månadsuppdatering samt jagat företag, där han fortfarande väntar på svar.

Cay förklarar att hennes välmående går lite upp och ner just nu, och att det
varit mycket att hålla koll på. Sen senaste mötet har hon haft en del bollar
i luften, främst kopplat till NLG och budgeten.

Fanny mår bra, dock har hon minnesförlust sedan gårdagen, trots att hon
var nykter. I övrigt har hon varit på PNS-möte, skrivit nyhetsbrev och jagat
företag.

Fredrik säger sig må helt okej och att han gjort en hel del. Han har:

6Ingen
7Dsvdv

Justeras:

Nella Siitonen

3 Justeras:

Andrea Söderberg
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• Planerat detta möte.

• Planerat extra-SM.

• Skrivit propositioner.

• Kontaktat revisorer för föregående verksamhetsår.

• Fixat ett företag till MTE.

• Haft möte med THS och Elektro angående ekonomin.

• Förlorat på ölhäv x2.

• Konverserat med valberedningen inför Val-SM.

Andrea finner det sedan värt att nämna att hon varit duktig och fixat clickers
inför extra-SM.

4 Diskussionspunkter

4.1 Extrainsatt SM

Fredrik går igenom allt som kommer att ske på det extrainsatta SM:et. Pro-
positioner samt budget gås igenom och rösträknare är redan bestämt.

4.2 Sektionens ekonomi

Lite kort diskuteras det kring den reviderade budgeten. Diskussion sker även
kring hur styrelsen ska jobba med MTE och lunchföreläsningar. En öppen
fråga ställs sedan till alla hur de ligger till med företag och om någon fortfa-
rande har några intressenter till MTE.

Fredrik vill sedan diskutera andra möjliga sätt att tjäna pengar. Cay har lyft
iden kring Club twelve med EDJ, och påstår att de är “fett på“, det anmärks
dock att det finns en hel del svårigheter med nämnt evenemang, och därför
krävs lite vidare bearbetning för att se om detta är möjligt. Tanken med
evenemanget är då att vinsten skulle gå till sektionen. Alumnistyrelsemid-
dagen ses också som en möjlig inkomstkälla, där priserna skulle kunna höjas
en aning för att driva in lite pengar. Det nämns även att en bra idé vore att
sälja jubelfonden, då den sett väldigt lite framgång senaste året.

4.3 Alumnimedlemskap

Fredrik berättar att han vill ta beslut angående det PM som ska framföras
angående alumnimedlemskap på Val-SM. Mötet diskuterar sedan hur krite-
rierna ska utformas.

Justeras:

Nella Siitonen

4 Justeras:

Andrea Söderberg
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Pooneh berättar att hon skapat en mapp i driven till alumniverksamhet. I
denna har hon placerat ett excelark där ett register kan föras över alumni-
medlemmar.

Det har framkommit att alumnipicknicken är planerad till dagen efter vår-
balen. Detta tycker mötet känns som en dålig idé och flyttar den preliminärt
till 19/5.

4.4 Val-SM

Inför Val-SM måste en del saker fixas innan. Bland annat ska en del mark-
nadsföring fixas såsom valpub, inspring och hög aktivitet på sociala medier.
Det bestäms att Armin ska lösa formuläret för årets kamrat och att kallelsen
sätts upp dagen efter Extra-SM.

4.5 Hedersutmärkelse

Yrsa ser sin möjlighet att lämna mötet med anledning av denna punkt och
gör så självmant.

Diskussion kring hedersutmärkelse sker som givetvis inte protokollförs.

5 Övriga frågor

Fanny nämner att det är dags att fixa en prioriteringslista över de gäster vi
vill bjuda till vårbalen. Detta diskuteras och fixas.

Armin lämnar mötet då han behöver agera taxichaufför.

Fredrik nämner att ett nytt datum för THS styrelsegasque är bestämt. Detta
kommer ske 27/3.

6 Nästkommande möte

Sker någon gång innan Val-SM, bestäms mer exakt i chatten.

Justeras:

Nella Siitonen

5 Justeras:

Andrea Söderberg
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7 Mötets högtidliga avslutning

Fredrik Carlberg avslutar mötet 20:09.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Fredrik Carlberg
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Nella Siitonen

6 Justeras:

Andrea Söderberg
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